



澳門新葡京酒店
GRAND LISBOA
Macau

新葡京酒店
節日美饌

*Grand Lisboa Hotel
Festive Delicacies*

由即日起至 *From now on until 21/9/2021*



澳門新葡京酒店推出米芝蓮三星餐廳「8餐廳」匠心打造的傳統手工月餅，慶賀中秋佳節。響應環保及可持續發展的承諾，將傳統與現代的創意融合於全新推出的月餅禮盒。現凡選購「8餐廳金華火腿五仁月餅」，配以時尚優雅的多用途禮盒，實屬中秋饋贈親友的不二之選。新葡京酒店亦備有多款傳統自製手工月餅「8餐廳雙黃白蓮蓉月餅」、「8餐廳迷你燕窩奶黃酥皮月餅」以供選購，查詢詳情，歡迎親臨或致電大堂禮品屋 +853 8803 7797。

In celebration of Mid-Autumn, Grand Lisboa Hotel is pleased to present traditionally hand-crafted mooncakes from the Michelin 3-starred Chinese restaurant – The 8. For the first time, Grand Lisboa creatively blends traditional and modern design into creating a sustainably designed gift box for *The 8 Mooncake with Jinhua Ham and Assorted Nuts*. Guests may also select from two other Grand Lisboa favorites – *The 8 Mooncake with Double Egg Yolk and Lotus Seed Paste* or *The 8 Bird's Nest and Custard Mini Mooncake*. For enquiries, please visit the Lobby Hamper House at Grand Lisboa or call: +853 8803 7797.

8餐廳「迷你燕窩奶皇酥皮月餅」(六件裝)

The 8 Bird's Nest and Custard
Mini Mooncake (6pcs)

澳門幣
MOP \$410* / 盒 Box



8餐廳「雙黃白蓮蓉月餅」(四件裝)

The 8 Mooncake with Double Egg Yolk
and Lotus Seed Paste (4pcs)

澳門幣
MOP \$498* / 盒 Box



8餐廳「金華火腿五仁月餅」(四件裝)

The 8 Mooncake with Jinhua Ham
and Assorted Nuts (4pcs)

澳門幣
MOP \$498* / 盒 Box



*使用現金、電子消費卡或指定移動支付平台購買即享85折優惠

Enjoy 15% discount by settling payment with cash,
Electronic Consumption Card or the designated mobile payment platforms



澳門新葡京酒店
GRAND LISBOA
Macau

澳門新葡京酒店 Grand Lisboa Hotel

澳門葡京路 Avenida de Lisboa, Macau | 電話 Tel: (853) 2828 3838

www.grandlisboahotels.com